

## Аннотация

Данный дипломный проект состоит из введения, трёх разделов, заключения, библиографии. Содержание работы изложено на 61 страницах, иллюстрировано 1 таблицей и 33 рисунками. Библиография насчитывает 16 используемых источников.

Целью дипломного проекта является разработка веб-платформы для создания интерактивных художественных историй с механикой выбора пути повествования.

В дипломном проекте рассмотрены следующие вопросы: анализ предметной области, выбор средств разработки, разработка приложения, безопасность жизнедеятельности.

Итогом выполнения дипломного проекта является веб-приложение для создания интерактивных художественных историй с механикой выбора пути повествования.

## The summary

This thesis project consists of an introduction, three sections, a conclusion, and a bibliography. The content of the work is presented on 61 pages, illustrated with one table and 33 figures. The bibliography lists 16 additional sources.

The goal of this thesis project is to develop a web platform for creating interactive fiction stories with a narrative path selection mechanism.

The thesis project addresses the following issues: domain analysis, selection of development tools, application development, and ensuring life safety.

The final product of this thesis project is a web application for creating interactive fiction stories with a narrative path selection mechanism.